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Abstract (en)
[origin: US4682553A] An installation for linear treatment, such as the edging of textile pieces. It comprises a sewing machine, equipped with a feed
dog/presser foot system, a work table which supports the piece during edging, a detection device and two recentering means controlled together
or independently of each other by the instructions given by the detection device. The two recentering means consist, on the one hand, of an active
guide placed immediately in front of the presser foot and ensuring displacement of that part of the piece located near the presser foot, substantially
transversely with respect to the line of stitching, and, on the other hand, of a mobile support placed upstream of the active guide presenting a mobile
flat surface, on the same plane as the work table.

Abstract (fr)
Installation de traitement linéaire, tel que le bordage de pièces textiles (1). Elle comprend une machine à coudre (2), équipée d'un système griffe-
pied-presseur (3), une table de travail (6) qui supporte la pièce (1) pendant le bordage, un dispositif de détection (14, 15, 16) et deux moyens de
recentrage commandés ensemble ou indépendamment l'un de l'autre par les instructions données par le dispositif de détection (14, 15, 16). Les
deux moyens de recentrage consistent d'une part en un guide actif (9) placé immédiatement devant le pied-presseur (3) et assurant le déplacement
de la partie de la pièce, située près du pied-presseur (3), sensiblement transversalement par rapport à la ligne de couture, et d'autre part en un
support mobile (7) placé en amont du guide actif (9) présentant une surface plane, mobile, sur le même plan que la table de travail (6).
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